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Protokół 

z obrad XLIX  sesji Rady Miasta Sulejówek 

w Urzędzie Miasta Sulejówek 

u l .  D w o r c o w a  5 5  

z dnia 11 stycznia 2018 r. 

Ad. 1   

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad    

Obrady XLIX  sesji Rady Miasta Sulejówek VII kadencji (2014-2018) otworzył o godz. 18.05  

Przewodniczący Rady Miasta – Daniel Dąbrowski stwierdzając jednocześnie quorum, uprawniające 

radę do podejmowania uchwał. W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych zgodnie z listą obecności 

stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu.  Z opóźnieniem przybył J. Zielioski. 

 

Rada Miasta w głosowaniu 14 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0  radnych „wstrzymało się” 

wyznaczyła na protokolanta Agnieszkę Wyrostkiewicz. Obecnych  14  radnych.  

 

Ad. 2  

Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący D. Dąbrowski przedstawił proponowany porządek obrad. 

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

CZĘŚD INFORMACYJNA 

3. Zapytania Mieszkaoców. 

4. Informacje Radnych  Powiatowych. 

CZĘŚD UCHWAŁODAWCZA 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w  dzierżawę  w  trybie  bezprzetargowym 

części  nieruchomości, położonej  u  zbiegu  ul.  Gdaoskiej, Reymonta  w  Sulejówku, na  terenie  

Parku  Glinianki, (druk nr 395). 

6. Projekt uchwały w sprawie:  uchwalenia planu pracy Rady Miasta Sulejówek na 2018 r. (druk 

nr 407). 

CZĘŚD INFORMACYJNA 

7. Sprawozdanie z pracy Rady Miasta Sulejówek w 2017 r. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych. 

9. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje różne. 

10. Zamknięcie obrad  XLIX  sesji. 

 

Przewodniczący D. Dąbrowski zaproponował wprowadzenie do porządku trzech projektów uchwał, 

które zostały rozdane radnym przed sesją, są to projekty ws.:  

 określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego Miasta Sulejówek oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania,  

 przekazania do Wojewódzkiego Sądu  Administracyjnego w Warszawie skargi Prokuratora 

Rejonowego w Miosku Mazowieckim  

– te dwie uchwały są konsekwencją wniosku Prokuratora do Sądu Administracyjnego,  

  zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Sulejówek  na 2018 r.  
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Przewodniczący zaproponował, aby ww. projekty uchwał wprowadzid na początku części 

uchwałodawczej. 

Radny A. Lesioski zaskakuje mnie pana stanowisko, bo informowałem, że potrzebuję wyjechad na 

zebranie szkolne do córki i proszę, aby projekty uchwał wprowadzid na koocu części uchwałodawczej. 

Przewodniczący D. Dąbrowski informował mnie pan, ale nie wskazał pan, które projekty uchwał są 

dla pana szczególnie ważne. 

 

Radny A. Lesioski wszystkie projekty uchwał są dla mnie ważne, natomiast chciałbym, aby te projekty 

uchwał były  kolejnymi punktami części uchwałodawczej. 

 

Przewodniczący D. Dąbrowski zaproponował, aby do porządku obrad wprowadzid: projekt uchwały 

w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego Miasta Sulejówek oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania jako 

pkt 7, projekt uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu  Administracyjnego 

w Warszawie skargi Prokuratora Rejonowego w Miosku Mazowieckim jako pkt 8, projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Sulejówek  na 2018 r. – jako 

pkt 9. 

Rada Miasta w głosowaniu  radnych 15 „za”, 0 radnych „przeciw”, 0  radnych „wstrzymało się” 

przyjęła proponowany porządek obrad. Obecnych  15  radnych. 

 

PORZĄDEK OBRAD po zmianach 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

CZĘŚD INFORMACYJNA 

3. Zapytania Mieszkaoców. 

4. Informacje Radnych  Powiatowych. 

CZĘŚD UCHWAŁODAWCZA 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w  dzierżawę  w  trybie  bezprzetargowym 

części  nieruchomości, położonej  u  zbiegu  ul.  Gdaoskiej, Reymonta  w  Sulejówku, na  terenie  

Parku  Glinianki, (druk nr 395). 

6. Projekt uchwały w sprawie:  uchwalenia planu pracy Rady Miasta Sulejówek na 2018 r. (druk 

nr 407). 

7. Projekt uchwały w sprawie:  określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego Miasta Sulejówek oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. 

8. Projekt uchwały w sprawie:  przekazania do Wojewódzkiego Sądu  Administracyjnego 

w Warszawie skargi Prokuratora Rejonowego w Miosku Mazowieckim. 

9. Projekt uchwały w sprawie:  zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Sulejówek  

na 2018 r. 

CZĘŚD INFORMACYJNA 

10. Sprawozdanie z pracy Rady Miasta Sulejówek w 2017 r. 

11. Interpelacje i zapytania Radnych. 

12. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje różne. 
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13. Zamknięcie obrad  XLIX  sesji. 

Ad. 3 

Zapytania Mieszkaoców. 

 

Przewodniczący D. Dąbrowski poinformował, że na listę mieszkaoców, którzy chcieliby zabrad głos na 

sesji wpisało się 6 osób, jako pierwszy – pan Adam Cebula. 

Pan                      poinformował, że złożył do Rady Miasta Sulejówek pismo – sprawozdanie z pracy 

Komitetu Budowy Pomnika – popiersia Generała Kazimierza Sosnkowskiego. 11 listopada ubiegłego 

roku komitet zainicjował swoją działalnośd, wtedy spora grupa mieszkaoców była na inauguracji. 

Nawiązaliśmy również kontakt z Andrzejem Pityoskim -  znanym artystą rzeźbiarzem o bogatym, 

międzynarodowym dorobku, który odwiedził Sulejówek, widział miejsce przeznaczone pod pomnik 

i zaproponował, aby zamiast pierwotnej koncepcji pomnika-popiersia Generała Sosnkowskiego 

wykonad kompozycję ukazującą Generała Sosnkowskiego i Marszałka Piłsudskiego razem, zaoferował 

również bezpłatny wkład artystyczny, w tym makietę.  Podjęto wstępne rozmowy z instytucjami, 

które mogłyby partycypowad w pokryciu części kosztów. Nigdzie na świecie nie ma podwójnej rzeźby 

ukazującej Marszałka z Generałem Sosnkowskim, tym bardziej, że rzeczywiście w pewnym okresie 

ściśle i głęboko ze sobą współpracowali, przebywali razem w twierdzy w Magdeburgu, wrócili do 

kraju jednym pociągiem. Byłaby to realizacja uchwały Rady Miasta Sulejówek dotyczącej wzniesienia 

pomnika Generała Sosnkowskiego w Sulejówku. 

Pan                      zwrócił uwagę na parking przed urzędem miasta, gdzie nie ma wolnych miejsc 

parkingowych, a na teren urzędu jest zakaz wjazdu, ponadto  firmy transportowe  urządziły sobie 

przed urzędem parking, a nie powinno to mied miejsca. Na parkingu parkują samochody osób 

dojeżdżających do m. st. Warszawa. Kolej powinna zabezpieczyd parking dla swoich klientów. Miejsca 

parkingowe przed sklepami powinny służyd ich klientom, a nie osobom, które jadą dalej pociągiem. 

Ponadto na Al. Piłsudskiego występuje błoto, szczególnie w niedzielę, kiedy funkcjonuje jarmark. Tam 

jest bardzo dużo wypadków, bo tam jest ślisko. Błoto zostaje na asfalcie. Uważam, ze ktoś kto 

prowadzi działalnośd powinien zadbad, aby błoto nie było wywożone. To powinno zostad jakoś 

rozwiązane. Kolejna sprawa to pojazdy zaparkowane na chodnikach, nie można spokojnie dojśd do 

przychodni, zdarzają się busy parkujące po kilka dni, takie samochody powinny byd usuwane przez 

straż miejską lub policję. Ulica Szklarniowa, przy której mieszkam, jest ulicą zapomnianą przez boga 

i ludzi. Gdyby tą ulicą zająd się w takim samym tempie jak ul. Wodociągową to można by uzyskad 

wiele terenów inwestycyjnych. 

Burmistrz A. Śliwa przekażę sprawę do straży miejskiej, jednak bardzo proszę o zgłaszanie 

konkretnych przypadków niewłaściwego parkowania do straży, która będzie podejmowała działania. 

Straż pracuje pn- pt w godz. 6 - 22. Takie interwencje może również podjąd policja. Informację 

o błocie nanoszonym na Al. Paderewskiego, która jest drogą wojewódzką przekażemy do MZDW – 

zarządcy drogi. Spróbujemy coś zaradzid. Jeżeli chodzi o ul. Szklarniową to pozwolę sobie nie zgodzid 

się, są tam wykonywane prace bieżące i jest ona systematycznie, powoli poprawiana, korytowana, 

tłuczniowana i asfaltowana. Oczywiście, na raz nie da się całej ulicy wykonad. W ostatnich latach dużo 

dłuższy kawałek Szklarniowej został wyasfaltowany niż ul. Wodociągowej. Ulica Wodociągowa została 

wykonana szybko, ale w ramach inicjatywy lokalnej przy partycypacji finansowej mieszkaoców. My 

też widzielibyśmy potrzebę uruchomienia Ratajewa przez przebicie drogi od ul. Drobiarskiej, ale Rada 
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Miasta nie wyraziła zgody i dlatego jest problem ze skomunikowaniem tej części miasta 

i uruchomieniem terenów inwestycyjnych. 

Pan Michał Raczkowski Prezes Stowarzyszenia Lepszy Sulejówek – dziś mieszkaocy Sulejówka 

bacznie obserwują przebieg sesji i są zdania, że Park Miniatur powinien powstad.  Mieszkaocy 

oczekują czegoś więcej niż budowy nowych i remontowanie starych dróg. Chcieliby, aby w Sulejówku 

działo się coś więcej. Mają nadzieję, że Sulejówek wzbogaci się o unikalną atrakcję turystyczną, która 

może przyczynid się do rozwoju turystyki historycznej. Wielu mieszkaoców wypowiadało się w tej 

sprawie na facebooku, dlatego proszę o podjęcie uchwały. 

Pan                                      – chciałbym dołączyd do apelu mieszkaoców, aby podjąd mądrą decyzję, 

a nie taką, żeby komuś zrobid na złośd. Takie decyzje też były już podejmowane, za niecały rok 

będziemy mieli katastrofę wizerunkową taką, że w Sulejówku mogłyby odbyd się centralne 

uroczystości związane z 100 rocznicą odzyskania niepodległości i się nie odbędą. Są takie 

miejscowości jak Biskupin, Żnin czy większe jak Gniezno, które żyją z turystyki historycznej. Tam 

większośd mieszkaoców żyje z turystyki historycznej, bo to są miejsca pracy. Potencjałem tam jest 

szlak piastowski – tereny związane z początkiem paostwa polskiego, a u nas II Rzeczypospolita. 

Różnica jest taka, że oni wykorzystują ten potencjał, a my także mamy potencjał, który nie jest 

wykorzystany. Przynajmniej kilkadziesiąt osób zamiast dojeżdżad do pracy i wracad z niej 

zatłoczonymi SKM-kami mogłoby znaleźd pracę na miejscu, w turystyce. Zależałoby mi, aby ten 

potencjał wykorzystad i zachęcid turystów do przyjazdu do Sulejówka. Jak będzie za dużo turystów to 

zrobimy demarketing, bo łatwiej go zrobid niż marketing. Na razie chciałbym tych turystów do 

przyjazdu zachęcid. 

Ad. 4 

Informacje Radnych  Powiatowych. 

Radni powiatowi nie zabierali głosu. 

Ad 5 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w  dzierżawę  w  trybie  bezprzetargowym 

części  nieruchomości, położonej  u  zbiegu  ul.  Gdaoskiej, Reymonta  w  Sulejówku, na  terenie  

Parku  Glinianki, (druk nr 395). 

Przewodniczący D. Dąbrowski podziękował za to, że komisje rady zebrały się i obradowały, radni 

uczestniczyli w posiedzeniach, zabierali głos, zadawali pytania, uzyskiwali odpowiedzi. Dziękuję za 

uczestnictwo. Podczas wspólnego posiedzenia komisji, Komisja Finansów nie uzyskała quorum i nie 

udało się wypracowad opinii, jednak komisja zebrała się ponownie 8 stycznia br. i taką opinię 

wypracowała. Proszę o przedstawienie opinii komisji. 

Opinie komisji stałych: 

Komisja Finansów – negatywna 

Komisja Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – opinia negatywna  

Komisja Bezpieczeostwa, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna 

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu – opinia pozytywna  

Komisja Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego – opinia pozytywna 

 



Strona 5 z 22 
 

Przewodniczący D. Dąbrowski odczytał maila p. Rafała Kunacha i dołączone do niego  pismo 

Marszałka Województwa Mazowieckiego. 

Szanowny Panie Przewodniczący 

W związku z licznymi wątpliwościami wyrażanymi przez Radnych podczas ostatniej komisji w dniu 4 

stycznia i dotyczących kwestii deklaracji Marszałka Województwa Adama Struzika odnośnie pomocy 

dla naszego parku miniatur w załączeniu przekazuję pismo, które od niego otrzymaliśmy dzisiaj. 

Pismo Marszałka jest odpowiedzią na moje zapytanie przekazane panu Marszałkowi w piątek 5 

stycznia b.r. Bardzo proszę o odczytanie pisma Pana Marszałka podczas sesji rady 11 stycznia.   

Z poważaniem. P.s Do wiadomości Pana Burmistrza Śliwy. Rafał Kunach 
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Radna H. Wysocka składam wniosek o głosowanie imienne. Nie wstydzę się tego jak będę głosowad. 

Jestem radną 4 kadencję i nie wstydzę się decyzji jakie podejmowałam mimo to, że o wybudowaniu 

stadionu mówiono, że tylko głupcy głosowali. Dziś – mimo, że jest zimno - stadion jest pełny, dzieci 

i młodzież na nim codziennie dwiczą. Radni są po to, aby podejmowad decyzje łatwe i trudne i dad 

szansę i możliwośd wypracowania porozumienia burmistrzom. Mieliśmy tyle spotkao, że dziwię się, 

że ktoś może mied jeszcze wątpliwości związane z podjęciem decyzji. 

 

Radny T. Małkiewicz popieram wniosek radnej. 

 

Przewodniczący D. Dąbrowski poddał pod głosowanie wniosek radnej H. Wysockiej o głosowanie 

imienne nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w  dzierżawę  w  trybie  

bezprzetargowym części nieruchomości, położonej  u  zbiegu  ul.  Gdaoskiej, Reymonta  w  Sulejówku, 

na  terenie  Parku  Glinianki, (druk nr 395). 

Rada Miasta w głosowaniu: 15 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

przyjęła wniosek radnej H. Wysockiej o głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie w  dzierżawę  w  trybie  bezprzetargowym części  nieruchomości, 

położonej  u  zbiegu  ul.  Gdaoskiej, Reymonta  w  Sulejówku, na  terenie  Parku  Glinianki, (druk nr 

395). 

Burmistrz A. Śliwa zachęcam paostwa do podjęcia tej uchwały. Wiele już zostało powiedziane na 

komisjach i sesjach. W dniu 1 września 2016 r. Rada Miasta Sulejówek podjęła uchwałę o utworzeniu 

Parku Miejskiego Glinianki na 19 ha. Złożyliśmy wniosek i dostaliśmy w grudniu dofinansowanie 

w wysokości ok. 3,5 mln zł. Wniosek obejmował obszar ok. 15 ha parku, aby dostad jak najwyższą 

punktację. Propozycja Fundacji Park Miniatur obejmuje obszar ok. 4 ha i świetnie wpisuje się 

i uzupełnia założenia parkowe tego miejsca. Ta propozycja doskonale wpisuje się również w politykę 

promocyjną miasta, w rozwój turystyki historycznej, o czym mówił pan                    a, posiada także 

wielkie walory edukacyjne – obok poznawania starej Warszawy, której już nie ma, można prowadzid 

świetne lekcje muzealne dla dzieci z całego Mazowsza  i oczywiście z Sulejówka. Jest to początek 

drogi, jeśli chodzi o prace nad wejściem Parku Miniatur do Sulejówka. Jest już 10 miniatur, a pismo 

Marszałka A. Struzika pokazuje, że jest wielka szansa na dofinansowanie stworzenia kolejnych 

miniatur. Byłaby to piękna wizytówka miasta uzupełniająca walory turystyczne związane 

z powstaniem Muzeum Marszałka Józefa Piłsudskiego. Prosiłbym, aby paostwo podjęli tą uchwałę 

i nie zatrzaskiwali drzwi ledwo co uchylonych, żebyśmy mogli je otworzyd i zobaczyd, co moglibyśmy 

osiągnąd przez podpisanie porozumienia, na co będziecie paostwo jeszcze mieli wpływ. Zachęcam 

paostwa do podjęcia uchwały i dania szansy na rozwój miastu.   

Wiceburmistrz R. Górniak zgodnie z obietnicą daną w dniu 4 stycznia br. przygotowana została 

poprawiona wstępna koncepcja zagospodarowania terenu. Są dwie podstawowe zmiany. Radni 

zgłaszali wątpliwości dotyczące hotelu – nie ma tego budynku i nie będzie realizowany.  W części 

komercyjnej zostaje sama tylko restauracja. Dodatkowo budynki pracowni, pawilonu 

multimedialnego i kas, sklepiku  są przesunięte bardziej na wschód, bo jak słusznie zauważył radny 

A. Lipka nachodziły na kanał deszczowy, żeby nie było żadnych wątpliwości,  nie będzie żadnych kolizji 

z budową zbiorników retencyjnych. 
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Przewodniczący D. Dąbrowski poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

1. Paweł Bielioski     za 

2. Andrzej Chachulski    przeciw 

3. Janusz  Czarnocki    przeciw 

4. Daniel Dąbrowski    za 

5. Zenon Dąbrowski    przeciw 

6. Mateusz Eliasz     za 

7. Anna  Faluta     przeciw 

8. Dariusz Galioski    przeciw 

9. Adam Lesioski     przeciw 

10. Andrzej Lipka     przeciw 

11. Małgorzata Lubecka    za 

12. Tadeusz Małkiewicz    przeciw 

13. Aleksandra  Szymulewicz    za 

14. Halina Wysocka     za  

15. Jacek Zielioski     za 

 

Rada Miasta w głosowaniu: 7 radnych „za”, 8 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” nie 

podjęła uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w  dzierżawę  w  trybie  bezprzetargowym 

części  nieruchomości, położonej  u  zbiegu  ul.  Gdaoskiej, Reymonta  w  Sulejówku, na  terenie  

Parku  Glinianki, (druk nr 395).  Obecnych 15 radnych.  

Burmistrz A. Śliwa jak to się mówi do 3 razy sztuka. Ubolewam, że tak się stało. Dziękuję jednakże za 

to, że rada w ogóle podjęła decyzję. Dziękuję tym radnym, którzy głosowali na tak i chcieli dad szansę 

na rozwój miastu. 

Przewodniczący D. Dąbrowski podziękował radnym za uczestnictwo w komisjach, dyskusję i próbę 

rozstrzygnięcia wątpliwości. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie:  uchwalenia planu pracy Rady Miasta Sulejówek na 2018 r. (druk 

nr 407). 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski omówił projekt uchwały, powiedział, że wskazane w projekcie 

daty są jedynie propozycjami, następnie wprowadził autopoprawkę – poprawił błąd pisarski. Zapis 

Podsumowanie roku  szkolnego 2017/2018  otrzymuje brzmienie: Podsumowanie roku  szkolnego 

2018/2019. 

 

Rada Miasta w głosowaniu: 14 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

podjęła z autopoprawką uchwałę nr  XLIX/420/2017  w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 

Miasta Sulejówek na 2018 r. (druk nr 407).  Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Obecnych 14 radnych.  
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Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie:  określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego Miasta Sulejówek oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. 

 

Projekt uchwały omówiła Sekretarz H. Stefaniuk. Radni otrzymali skargę Prokuratora Rejonowego na 

uchwałę z 2011 r., w której ustalono zasady powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego. Najważniejsze nasze naruszenie prawa dotyczy nieogłoszenia tej uchwały 

w dzienniku urzędowym, bo zdaniem Prokuratora jest to akt prawa miejscowego. Są również 

stwierdzone naruszenia dotyczące zbyt szczegółowego określenia katalogu podmiotów wchodzących 

w skład zespołu interdyscyplinarnego i zasad odbywania posiedzeo, w tym odnośnie oświadczeo dot. 

zachowania poufności wszystkich danych. W związku z tym w zaproponowanej uchwale 

dostosowaliśmy zapisy  i bardzo proszę o jej podjęcie, ponieważ kolejna uchwała w porządku obrad 

to uchwała przekazująca do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie skargę 

Prokuratora Rejonowego w Miosku Mazowieckim z odpowiedzią, w której prosimy  o umorzenie 

z racji tego, że podejmujemy uchwałę zgodną z prawem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu: 14 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

podjęła uchwałę nr  XLIX/421/2017  w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego Miasta Sulejówek oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. Obecnych 14 

radnych.  

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie:  przekazania do Wojewódzkiego Sądu  Administracyjnego 

w Warszawie skargi Prokuratora Rejonowego w Miosku Mazowieckim. 

 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący Rady D. Dąbrowski.  Projekt jest konsekwencją skargi 

Prokuratura Rejonowego na uchwałę z 2011 r., którą  wraz z odpowiedzią na skargę prześlemy do 

Wojewódzkiego Sądu  Administracyjnego w Warszawie.   

 

Mecenas P. Gizioski poprosił o uzupełnienie odpowiedzi na skargę o dodatkowy załącznik, 

tj. uchwałę nr  XLIX/421/2017  w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego Miasta Sulejówek oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania. 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski wniósł autopoprawkę i uzupełnił odpowiedź na skargę 

o dodatkowy załącznik, tj. uchwałę nr  XLIX/421/2017  w sprawie określenia trybu i sposobu 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego Miasta Sulejówek oraz 

szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu: 13 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

podjęła z autopoprawką uchwałę nr  XLIX/422/2017  w sprawie przekazania do Wojewódzkiego 

Sądu  Administracyjnego w Warszawie skargi Prokuratora Rejonowego w Miosku Mazowieckim.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Obecnych 13 radnych.  
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Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie:  zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady Miasta Sulejówek  

na 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski poddał pod głosowanie poszczególne załączniki, a następnie całą 

uchwałę. 

Radny J. Czarnocki powiedział, że Sekretarz Miasta H. Stefaniuk zwróciła uwagę, że w związku 

z zaplanowaniem na dzieo 16 listopada br. wyborów samorządowych i zakooczeniem kadencji rady 

komisje mogą nie zdążyd z opiniowanie budżetu miasta, a niektóre komisje taki punkt wpisały do 

swojego planu pracy. 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski przypomniał, że w minionym roku Komisja Oświaty, Kultury 

i  Sportu zaopiniowała projekt budżetu następnego dnia po jego otrzymaniu. Jest to możliwe, chod 

bardzo trudne.  

Rada Miasta w głosowaniu: 13 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

przyjęła plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2018 r. Obecnych 13 radnych. 

Rada Miasta w głosowaniu: 13 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

przyjęła plan pracy Komisji Bezpieczeostwa, Zdrowia i Spraw Społecznych na 2018 r. Obecnych 13 

radnych. 

Rada Miasta w głosowaniu: 14 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

przyjęła plan pracy Komisji Finansów na 2018 r. Obecnych 14 radnych. 

Rada Miasta w głosowaniu: 14 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

przyjęła plan pracy Komisji Inwestycji i Gospodarki Komunalnej na 2018 r. Obecnych 14 radnych. 

Rada Miasta w głosowaniu: 14 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

przyjęła plan pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu na 2018 r. Obecnych 14 radnych. 

Rada Miasta w głosowaniu: 14 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

przyjęła plan pracy Komisji Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego na 2018 r. Obecnych 

14 radnych. 

Rada Miasta w głosowaniu: 14 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

podjęła uchwałę nr  XLIX/423/2017  w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady 

Miasta Sulejówek  na 2018 r. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. Obecnych 14 radnych.  

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski zwrócił się o rozszerzenie porządku obrad o sprawozdania 

z pracy komisji za 2017 r. jako pkt 11., przy czym kolejne punkty porządku zmienią swoją numerację.  

 

Rada Miasta w głosowaniu: 14 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

rozszerzyła porządek obrad o pkt 11 sprawozdania z pracy komisji stałych Rady Miasta za 2018 r. 

Obecnych 14 radnych.  
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Ad. 10 

Sprawozdanie z pracy Rady Miasta Sulejówek w 2017 r. 

 

Rada Miasta w głosowaniu: 14 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

przyjęła sprawozdanie z pracy Rady Miasta Sulejówek za 2017 r. Obecnych 14 radnych. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad. 11 

Sprawozdanie z pracy komisji stałych Rady Miasta Sulejówek w 2017 r. 

 

Rada Miasta w głosowaniu: 14 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

przyjęła sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2017 r. Obecnych 14 radnych. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Rada Miasta w głosowaniu: 14 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

przyjęła sprawozdanie z pracy Komisji Bezpieczeostwa, Zdrowia i Spraw Społecznych za 2017 r. 

Obecnych 14 radnych. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Rada Miasta w głosowaniu: 14 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

przyjęła sprawozdanie z pracy Komisji Finansów za 2017 r.. Obecnych 14 radnych. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Rada Miasta w głosowaniu: 14 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

przyjęła sprawozdanie z pracy Komisji Inwestycji i Gospodarki Komunalnej za 2017 r. Obecnych 14 

radnych. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Radna M. Lubecka zgłosiła autopoprawkę do sprawozdania. Zapis Komisja podjęła 38 uchwał ulega 

zmianie na: Komisja podjęła 39 uchwał. 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski wymaga to korekty sprawozdania Rady Miasta Sulejówek za 

2017 r.  

Rada Miasta w głosowaniu: 13 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 1 osoba „wstrzymała się” 

przyjęła z autopoprawką sprawozdanie z pracy Komisji Oświaty, Kultury i Sportu za 2017 r. 

Obecnych 14 radnych. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Rada Miasta w głosowaniu: 14 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 0 radnych „wstrzymało się” 

przyjęła sprawozdanie z pracy Komisji Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego za 2017 r. 

Obecnych 14 radnych. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Wiceprzewodniczący J. Czarnocki zgłosił wniosek formalny o przegłosowanie sprawozdania Rady 

Miasta Sulejówek za 2017 r. z uwzględnieniem poprawki, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu podjęła 

39, a nie 38 uchwał. 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski poddał pod głosowanie wniosek.  
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Rada Miasta w głosowaniu: 13 radnych „za”, 0 radnych „przeciw”, 1 osoba „wstrzymała się” 

przyjęła z autopoprawką sprawozdanie z pracy Rady Miasta Sulejówek za 2017 r. Obecnych 

14 radnych. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad. 12 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radny Z. Dąbrowski mam pytanie. Wrócę do zapytania z sesji - Na Alei Piłsudskiego po prawej stronie  

tam gdzie mamy Błonie jest pełno piasku, czy tam robimy plażę? Czyj ten piach jest, kiedy zostanie 

sprzątnięty i kto go nawiózł? Wszystko w tym temacie proszę. 

 

Wiceburmistrz R. Górniak w czerwcu albo w lipcu zeszłego roku przedstawiciele firmy PORR zwrócili 

się do nas z pytaniem czy mogą tymczasowo składowad piasek pochodzący z budowy muzeum na 

jakiejś naszej działce. W związku z tym, że nie mieli gdzie tego piachu tymczasowo zostawid, 

zgodziliśmy się i zaproponowaliśmy taki układ, że mogą ten piach tymczasowo na naszej działce na 

tzw. Błoniach wysypad, oczywiście odpowiednio zabezpieczając wjazd tak, aby nie było jakichś 

niebezpiecznych sytuacji. Natomiast w zamian za to, ponieważ równolegle prowadziliśmy rozmowy 

w sprawie parkingu w Woli Grzybowskiej, postanowiliśmy zaproponowad taki układ, że jeżeli 

zgodzimy się na położenie tego piachu na Błoniach, wtedy  firma PORR nieodpłatnie jakąś ilośd tego 

piachu sama załaduje, przewiezie i wyrówna na terenie Woli Grzybowskiej pod tymczasowy parking 

Park and Ride dlatego, bo w tym czasie byliśmy bliscy dogadania się, jeżeli chodzi o przejęcie działki. 

Stosowne pismo wysłaliśmy do PKP, uzyskaliśmy warunki, byliśmy w trakcie procedowania organizacji 

ruchu. Firma PORR na to przystała i ten piach został tam przywieziony. Natomiast zgodnie z naszymi 

ustaleniami ten piach do kooca stycznia tego roku zostanie stamtąd w całości usunięty. Pytanie czy 

uda się firmie PORR przewieźd ten piach na Wolę Grzybowska stoi pod znakiem zapytania dlatego, że 

już po tym ustaleniu, we wrześniu, październiku rozpoczęliśmy rozmowy  - niesamodzielnie z PKP, ale 

razem z Warszawą - na temat urządzenia parkingu w Woli Grzybowskiej i tak naprawdę chyba 

straciliśmy kilka miesięcy, bo Warszawa zapewniała nas, że sfinansuje zrobienie tego parkingu.  My 

wcześniej chcieliśmy zrobid go sami, bez Warszawy. Pani wiceprezydent nas trochę tak zwodziła, 

obiecywała, że parking zostanie zrobiony, a jedyne co zostało zrobione to koncepcja szczegółowa 

tego parkingu wraz z organizacją ruchu. Umówiliśmy się z panią wiceprezydent Tarnowską, ze jeżeli 

do kooca stycznia Warszawa nie zadeklaruje, że będzie współfinansowad ten parking, to wtedy 

odpuszcza ten temat, a my wracamy do samodzielnych rozmów z PKP ZLK. W nagrodę za to, że nas 

zwodzili kilka miesięcy dadzą nam koncepcję zagospodarowania tego parkingu. Mówię o tym dlatego, 

że ta częśd umowy w zakresie nieodpłatnego przewiezienia nie została jeszcze skonsumowana, bo  

nie mogliśmy dogadad się z Warszawą. Jest szansa, że do kooca stycznia będziemy jednak 

dysponowad tym terenem, stosowne uzgodnienia wracają na ulicę Jagiellooską, do Zakładu Linii 

Kolejowych w Warszawie i reaktywujemy te rozmowy i chcemy tą działkę albo nieodpłatnie przejąd, 

albo po bardzo niskich cenach wydzierżawid.  

 

Radny Z. Dąbrowski ja wielu rzeczy tu nie rozumiem, panie burmistrzu, bo pan mówi tak, jakby ten 

teren był Sulejówka, a nie Woli. „Co to psu do tego, jak kiełbasa nie jego”. Przecież to jest teren 

Warszawy, w co my się w ogóle ładujemy? W co my się pakujemy jako miasto? Ja się pytam. Jeżeli to 

byłby teren Sulejówka, to ja jestem gotów to wszystko przyjąd. To jest w ogóle nie do przyjęcia w co 

wy się wplątujecie. To jest teren Warszawy, Wola Grzybowska jest terenem Warszawy. Nie rozumiem 
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tego, czy ktoś z radnych rozumie, to niech mi wytłumaczy,  kłonicę weźmie. To przecież nie nasz 

teren. Mamy tyle problemów w mieście, a my urządzamy parking w Woli Grzybowskiej. Co nas 

w ogóle to obchodzi? 

 

Wiceburmistrz R. Górniak pytanie do pana radnego, czyi mieszkaocy parkują teraz w Woli 

Grzybowskiej, proszę sobie tam teraz pojechad, zobaczyd, porozmawiad z tymi ludźmi i im 

powiedzied, że pan nie chce tam parkingu zrobionego przez Sulejówek. 

 

Radny Z. Dąbrowski wie pan kto tam parkuje? Mnie to naprawdę nie obchodzi gdzie Zabraniec, 

Stanisławów, Dobre i te wszystkie wiochy  będą zostawiały samochody. Mają autobusy to niech nimi 

jeżdżą, jak nie mają gdzie, to niech te klamoty pozostawiają w domu. Ja jako mieszkaniec płacący 

podatki nie będę w Wesołej urządzał parkingu. Tam jest Warszawa i koniec. 

 

Radna A. Szymulewicz panie Zenonie, to nie są mieszkaocy Stanisławowa czy gdzieś, to są 

mieszkaocy Sulejówka. Ja oczywiście wsiadam w Sulejówku i widzę, bo znam mieszkaoców, to są 

mieszkaocy Sulejówka, niektórzy z centrum. Oni po prostu dojeżdżają. To jest oszczędnośd 100 zł 

miesięcznie. 

 

Radny J. Czarnocki z moich obserwacji wynika, że to w 60% są mieszkaocy gmin ościennych. 

 

Radny A. Lipka swego czasu zrobiłem zestawienie samochodów, które parkują w Sulejówku Miłosnej 

na dwóch placach parkingowych, jest to teren wzdłuż torów kolejowych na zachód i drugi dziki 

parking na terenie prywatnym koło Biedronki, zrobiłem zestawienie numerów rejestracyjnych 

w porozumieniu z policją, chciałem się zorientowad jak dużo jest samochodów naszych mieszkaoców, 

a jak dużo mieszkaoców przyjezdnych. Złożyłem to ok. miesiąca temu. Chciałem zainteresowad 

panów tematem zrobienia parkingu płatnego dla mieszkaoców przyjeżdżających z zewnątrz, a dla 

mieszkaoców Sulejówka zrobid parking bezpłatny. Tak bym chciał. Podobnie robią różne 

miejscowości, podobnie Warszawa tworząc parkingi Parkuj i Jedź,  i  ci mieszkaocy mający kartę 

miejską mogą parkowad bezpłatnie, a przyjeżdżający mają ryczałt 100 zł. dziennie. Oczywiście nie 

chcę ustalad stawek za parkowanie. Może w tym kierunku byśmy poszli. Jeżeli dbamy o mieszkaoców 

powiedzmy zachodniej części Sulejówka, którzy dojeżdżają do Woli Grzybowskiej i tam chcielibyśmy 

zrobid im parking, to może pomyślelibyśmy również o rodzimych mieszkaocach Sulejówka 

i Sulejówka-Miłosny, którzy parkują na naszych terenach, na parkingu kolejowym i parkingu na 

terenach prywatnych. Chciałbym tym tematem panów zarazid, żeby coś w tym kierunku zrobid. Jest 

to kwestia ustawienia dwóch szlabanów i ustalenia przede wszystkim zasad odpłatności i uzgodnienia 

z PKP czy jest to w ogóle możliwe, a wiem, że jest możliwe i doprowadzid do uporządkowania tego 

tematu w mieście. Liczę też na to, że w momencie kiedy zostaną uruchomione linie autobusowe 

wewnętrzne częśd samochodów nie będzie parkowała wzdłuż ulicy Bema. Jeszcze raz apeluję 

o zajęcie się tematem parkingów w Sulejówku- Miłośnie. 

 

Wiceburmistrz R. Górniak wg mojej wiedzy od dłuższego czasu zajmujemy się parkingiem 

w Sulejówku- Miłośnie, bo z trudem dużym, ale pozyskujemy działkę ok. 4 000 m, żeby zrobid tam 

parking Park and Ride. Na to jest dotacja unijna, na urządzenie parkingu na naszym terenie i nie 

można tam ustanowid parkingu płatnego. Wg. mojej wiedzy to nie jest zgodne z wewnętrznymi 
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przepisami, uczestniczyłem w spotkaniach i bierzemy to pod uwagę. Czy mamy panie radny liczyd 

samochody? Nie wiem co z tego wniosku o samochodach wynika? 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski panie Andrzeju nie chcę byd absolutnie rzecznikiem, ale 

odczytałem pana intencję w ten sposób, że z tej listy którą pan  sporządził możemy się dowiedzied jak 

na co dzieo wykorzystany jest parking, ilu mieszkaoców Sulejówka korzysta i ile osób spoza miasta, 

którzy dojeżdżają z okolicznych miejscowości. Tak odczytałem pana intencje. Rozumiem, że później 

w zależności od tego jaka będzie ta statystyka to dalsze działania.   

 

Radny A. Lipka właściwie pan odczytał. Ta informacja ile tych samochodów jest naszych 

mieszkaoców, a ile przyjezdnych daje obraz tłoku jaki jest na naszych parkingach zapełnionych 

również pojazdami mieszkaoców spoza miasta. Uważam, że te opłaty powinny byd pobierane 

symbolicznie, jakakolwiek kwota za parkowanie i szlabany, które pozwolą na zwiększenie 

bezpieczeostwa. Samo okamerowanie nic nie daje, bo nie ma możliwości kontroli czasu wjazdu 

i wyjazdu. Moje zebranie informacji, czyli lista tablic rejestracyjnych, temu miała służyd. 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski weryfikacja tej informacji byłaby bardzo cenna, ale oczywiście 

pozyskanie nieruchomości przez burmistrza na parking też rozwiązałoby tą kwestię.  

 

Burmistrz A. Śliwa nie pamiętam jaki był los tego wniosku, czy został skierowany do referatu czy do 

Straży Miejskiej i czy jest to do sprawdzenia czy nie. Postaramy się zrobid to jak najszybciej. Od dawna 

pracujemy nad tym, aby uporządkowad system parkowania w Sulejówku, szczególnie w Sulejówku-

Miłośnie. Efekty już są. Została opracowana zmiana ruchu wprowadzona w 2014 r., która trochę to 

poprawiła. Pracujemy nad pozyskaniem działki przy PKP Miłosna przy ul. Konopnickiej, mam nadzieję, 

że uda się to w tym roku zrobid. Mamy zapewnienie powiatu, że jeżeli pozyskamy tą działkę to Powiat 

Mioski dołoży 200 000 zł. do urządzenia tego parkingu, o czym na poprzedniej sesji mówili radni 

powiatowi. To oczywiście nie wzięło się znikąd. Mam nadzieję, że nasze prace i rozmowy jakie 

prowadzimy z PKP i Warszawą ws. parkingu w Woli Grzybowskiej zostaną sfinalizowane i ten parking 

powstanie, nawet jeżeli będzie to przy użyciu pieniędzy Sulejówka. Będzie to korzystne dla 

mieszkaoców Sulejówka w dwójnasób, z jednej strony mieszkaocy Sulejówka będą mieli możliwośd 

wygodnego i bezpiecznego parkowania samochodów, bo  i tak tam parkują i będą mieli możliwośd 

skorzystania z I strefy. Skorzystają też z tego mieszkaocy innych gmin i nie będą zastawiali i blokowali 

centrum Sulejówka. Mieszkaocy Sulejówka też z tego skorzystają. Dlatego rozmowy prowadzimy, 

mam nadzieję, że je sfinalizujemy  zgodnie z przepisami prawa. Jesteśmy skłonni,  oczywiście zgodnie 

z przepisami wydad pieniądze z budżetu Sulejówka, żeby ten parking prowizorycznie urządzid z wielką 

korzyścią dla mieszkaoców Sulejówka, mimo że parking jest na terenie administracyjnym Warszawy. 

 

Radny J. Czarnocki temat był wywołany przez radnego Z. Dąbrowskiego. Jeżeli nie uda się do kooca 

miesiąca tego piachu uporządkowad i zabrad to będzie problem, bo będzie zalegał. Czy jest podpisana 

w tej sprawie umowa, bo teraz dowiaduję się, że jest to piach firmy PORR, która buduje muzeum i czy 

są obwarowania? Rozumiem, że deklaracje ustne są ustnymi i burmistrz ma takie prawo, żeby 

upoważnid na jakiś czas,  ale powinno to byd obwarowane, bo jeżeli firma tego piachu nie wywiezie 

to będziemy się boksowad latami, żeby ten piach wywieźd. Uporządkowanie tej działki, a było tego 

dużo mniej niż tego piachu, ponad 40 000 zł. nas kosztowało. Oczywiście były to śmieci przywiezione 

przez mieszkaoców naszych i nie naszych, ale dużo mniej tego było. Jednocześnie interesuje mnie 
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jakie koszty oprócz tego piachu na wybudowanie tego parkingu poniesie miasto, bo jest to teren 

zabagniony, stoi tam woda, wymagający wykorytowania i nawiezienia. Są to koszty też naszych 

podatników, a będą tam - jak było powiedziane - parkowali również mieszkaocy innych gmin. 

Chciałby nadmienid, że ulica Okuniewska przez ten i następny rok prawdopodobnie będzie 

w przebudowie i to też spowoduje utrudnienia. Mnie interesuje koszt jaki podatnik poniesie 

z budżetu na urządzenie tego parkingu. 

 

Wiceburmistrz R. Górniak umowa na składowanie piachu była umową ustną pomiędzy 

przedstawicielami firmy PORR, kierownikiem firmy PORR, mną i kierownikiem GKiM. Tak żeśmy się 

umówili. Cała korespondencja (kopia) pomiędzy urzędem miasta i  firmą PORR zawierająca warunki 

naszej współpracy została przekazana chyba wczoraj do Komisji Inwestycji i Gospodarki Komunalnej. 

Nie była podpisana umowa. Firma PORR pisemnie zadeklarowała, że do kooca stycznia ten piach 

zostanie usunięty. Jeżeli nam się uda uzyskad prawo do dysponowania gruntem w styczniu albo 

później zadeklarowała, że nam ten piach do zadołowania i wyrównania terenu przewiezie 

i podtrzymuje tą swoją propozycję. Jeżeli chodzi o parking w Woli Grzybowskiej, to są dwie 

koncepcje: nasza zrobienia parkingu najtaoszą metodą, splantowanie terenu, wyrównanie i najtaosze 

jakie się da utwardzenie i Warszawska, Warszawa włączyła się do negocjacji w zeszłym roku, droższa. 

Dyrektor ZTM stwierdził, że taka docelowa, profesjonalna inwestycja  to od 1,5 mln do 2 mln zł. Nasza 

koncepcja będzie co najmniej kilkakrotnie taosza, trudno mi powiedzied jakie będą to kwoty, 

musiałbym skontaktowad się z kierownikiem GKiM. Są to kwoty znacznie poniżej kalkulacji jaką zrobił 

ZTM. 

 

Radny T. Małkiewicz kolejne koncepcje. Jak ja słyszę, że się piach składuje bez umowy i chyba bez 

żadnego wynagrodzenia, że się będzie parking w Warszawie budowad podobno dla mieszkaoców 

Sulejówka, ale nie tylko, a mieszkaocom Sulejówka, którzy płacą podatki od kilkudziesięciu lat nie 

buduje się ulicy, bo na to jest czas, to jest to dobra promocja przed wyborami. Widzę, że w gazecie 

już pisze się o wyborach i partiach opozycyjnych. W politykę się zaczynamy bawid, a zawsze 

apelowałem, aby tego nie robid. Podobno została wykonana wycena Błoni i to przez dwóch 

niezależnych rzeczoznawców. Czy mógłbym prosid o udostępnienie tych wycen dla radnych, 

przynajmniej ja chciałbym je zobaczyd i myślę, że Komisja Inwestycji i Gospodarki Komunalnej oraz 

Komisja Finansów również.  

 

Burmistrz A. Śliwa prosta odpowiedz na drugie pytanie to tak. Są dwa operaty i są dostępne 

w Referacie PGN. Czy pan sam się tam zgłosi? 

 

Radny T. Małkiewicz tak. 

 

Burmistrz A. Śliwa poproszę, aby te operaty zostały udostępnione. Oczywiście pracując nie myślimy 

o promocji wyborczej. Zdaję sobie sprawę, że wszystko co robimy będzie w cyklu czteroletnim 

wyborów w listopadzie rozliczone przez wyborców. Mam nadzieję, że parking tym tanim sposobem – 

taki tymczasowy - nawet z użyciem pieniędzy miejskich uda się zrealizowad, oczywiście zgodnie 

z prawem i decyzją rady. Będzie to bardzo dobrze służyło naszym mieszkaocom i tego się nie boję. 

 

Radny T. Małkiewicz panie burmistrzu nie przewiduje pan w innych miejscach Warszawy, gdzie 

mieszkaocy Sulejówka parkują, takich parkingów? Byłbym zainteresowany. 
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Burmistrz A. Śliwa rozpoznając sytuację wytypowałem parking przy Woli Grzybowskiej od strony 

północnej. Jeżeli pan Tadeusz ma lepszą wiedzę gdzie więcej mieszkaoców z Sulejówka parkuje 

w Warszawie to proszę o podpowiedź. 

 

Radna H. Wysocka jeżeli chodzi o parking w Woli Grzybowskiej to na którejś sesji temat parkingu 

poruszałam, nawet byłam w tej sprawie na Chmielnej. Chcielibyśmy żeby była tam ścieżka rowerowa 

i parking. To dobry pomysł. Z tego parkingu dużo mieszkaocy korzystają, widzę to jak odwożę wnuki, 

tam nie ma możliwości zatrzymania się i zawrócenia. Uważam, że to bardzo dobry pomysł. Bardzo się 

cieszę, że w takim kierunku idziemy. Jestem za. 

 

Radny A. Chachulski  budżet  miasta będzie bardzo trudny do zrealizowania, a jednym z poważnych 

wpływów mają byd środki ze sprzedaży działek, m.in. działki na której leży piach. Należałoby 

sprzedaże jak najszybciej uruchamiad, żeby mied jak najszybciej pieniądze i ogłasza z przetargi 

inwestycyjne. Nie wiem jaki na to będzie miał wpływ piach, który leży na działce, czy ktoś będzie 

chciał taką działkę kupid. Przy sprzedaży trzeba będzie ten piach uwzględnid. 

 

Burmistrz A. Śliwa trzeba przygotowad działkę do sprzedaży. 

 

Radna M. Lubecka chciałam poinformowad panów radnych, którzy są przeciwko budowie parkingu 

w Woli Grzybowskiej, że mieszkaocy okręgu na południe od torów - bo p H. Wysocka jest radną 

okręgu na północ od torów - bardzo się skarżą i proszą o ten parking, który pozwoli uporządkowad 

przestrzeo. Jest to bardzo ważna inicjatywa i bardzo proszę, aby radni się przychylili, żeby ten parking 

w Woli Grzybowskiej  powstał.  

 

Radny Z. Dąbrowski ja do radnej M. Lubeckiej, mieszkaocy proszą żeby parking zbudowad, a u mnie 

proszą, bo się trują i wody nie mają w domach i „srad” nie mają gdzie, kanalizacji spuścid, rozumie 

pani, od ulicy Sobieskiego 50 m. nieskanalizowane i nie zwodociągowane, i to w Sulejówku w samym 

centrum. To do pani. Dalej będę mówił tak, chodźcie teraz wszyscy, wezmę ze 3 litry wódy zakupię 

i zakąskę, i wyjdźmy tu za ten płot. Wyjdźcie, przecież to tylko w Sulejówku taki bałagan może byd, tu 

za tym płotem. My jesteśmy radnymi? Wyjdźcie i zobaczcie jak to wygląda? Tu są tony śmieci 

zwiezione z całego miasta, zpiętrowane, zgnilizna, smród, brud i ubóstwo w centrum miasta i do tego 

wszystkiego, żeby to ładnie wyglądało to przed bramą róż nasadzili. „Na wierchu strój, koło dupy  

z kijem stój” jest takie powiedzenie. No przecież to tylko w Sulejówku może byd. Wczoraj jechałem 

tutaj  z żoną do lekarza, przestraszyła się.  To jest nie do pomyślenia, żeby w Sulejówku taki burdel 

i bałagan zostawił nam - panie burmistrzu Śliwa - pan Chachulski, dokładnie pamiętamy. Taki bałagan 

był na Błoniach zostawiony, za uprzątnięcie zapłaciliśmy 40 000 zł. Tutaj tak samo, beczki ze smołą, 

teraz ziemia nawieziona, boże czego tu nie ma. Co chcecie znaleźd? Beczkę, wannę, kociołek 

w zielsku? Tu wszystko jest, a pani mi mówi o parkingu. Tu smród jest w samym centrum miasta, tu 

sprzątnijmy, zróbmy najpierw koło siebie porządek, bo wstyd jest w tym mieście, na każdym kroku 

brud, brud i brud. Amen. 

 

Radna M. Lubecka pan odwraca uwagę od tematu. Wszystkie tematy są ważne, ja akurat poruszyłam 

ten. A w ogóle panie przewodniczący, ja chciałabym zwrócid się do pana, wiem, że trudno jest 

upomnied radnego, bo radny wg ustawy ma prawo wykonywad swój mandat. Także pan nie może 
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w jakiś sposób go upomnied, ale mimo wszystko są pewne granice i jest takie słownictwo, które jest 

niegodne radnego na sesji rady miasta, ewentualnie gdzieś tam prywatnie można się wypowiadad 

w taki sposób jak pan, ale bardzo pana proszę o więcej delikatności w tym, jak pan się wyraża. 

 

Radny Z. Dąbrowski jak pani chce, żeby mi przewodniczący zwracał uwagę, bo pani ma taki język, a ja 

taki, to niech pani do sejmu pojedzie i pani Pawłowiczową uspokoi, swoją koleżankę, bo ja się od niej 

nauczyłem tego „jęzora”. 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski ja oczywiście nie zamierzam cenzurowad wypowiedzi paostwa 

radnych. W moim odczuciu i w mojej opinii każdy z paostwa radnych, kiedy się wypowiada to bierze 

odpowiedzialnośd za słowa, które mówi. Staram się reagowad, jeżeli te słowa komuś uwłaczają, kogoś 

obrażają - wtedy reaguję. Każdy bierze odpowiedzialnośd za swoje słowa. Oczywiście nie będę 

cenzurował, ale nie pozwolę też, aby ktoś kogoś obrażał. W takim przypadku będę interweniował 

i zwracał na to uwagę. Absolutnie cenzury nie będę tutaj czynił. Niech każdy z paostwa radnych mówi 

to co uważa, tak aby nikogo nie obrażad i zwracad się do siebie z szacunkiem, o to proszę i apeluję.  

 

Burmistrz A. Śliwa powtórzę jeszcze raz, bo co sesja temat budowania wodociągów w Sulejówku 

wraca. Przypomnę radnemu, że ponad 95% mieszkaoców Sulejówka ma dostęp do wody pitnej 

wodociągowej. Praktycznie nie mają dostępu osoby na tych terenach, które były niezamieszkane 

podczas budowy wodociągu. Zrobiliśmy wielki projekt unijny i pozyskaliśmy ponad 11 mln zł na 

budowę sieci wodociągowej i kanalizacyjnej, którą już właściwie realizujemy, bo mamy zrobione 

projekty i przetargi, za chwile wejdziemy na budowy. Co sesja powtarzanie tego, że ludzie nie mają 

wody, a wody nie ma tylko tam, gdzie był teren niezamieszkany, jak był robiony wodociąg, a miasto 

inwestuje i wydaje pieniądze, aby to dokooczyd i robienie  z tego zarzutu  to jest to niesprawiedliwe. 

To  nieuczciwośd i demagogia. Tak samo z kanalizacją. W poprzedniej kadencji zbudowaliśmy 40 km 

sieci kanalizacyjnej. Teraz mamy projekt unijny za 21 mln z budową sieci kanalizacyjnej, z czego 

pozyskaliśmy 11 mln zł. Robienie miastu zarzutu  z tego, że gdzieś w nowo zbudowanym terenie nie 

ma wodociągu  i sieci kanalizacyjnej jest po prostu niesprawiedliwe. Druga sprawa, działki miejskie w 

miarę możliwości sprzątamy i porządkujemy.  Doskonale pan sobie zdaje sprawę, że działka kiedyś 

jeszcze gorzej wyglądała. Kiedyś mówił pan, że kaktus panu na ręku wyrośnie, jak hałda gruzu, która 

tam była zostanie sprzątnięta, kaktus panu nie wyrósł, a hałda dawno jest już uprzątnięta. Działka 

daleka jest od ideału, ale wiemy, że teraz teren liceum to plac budowy. Po zakooczonej  

termomodernizacji liceum postaramy się tą sąsiednią działkę też doprowadzid do lepszego wyglądu. 

Trzeba sobie zdad sprawę, że jest to jeden duży teren i robienie zarzutu, że to teraz źle wygląda jest 

mocno demagogiczne i naciągane. 

 

Radny Z. Dąbrowski panie burmistrzu ja to wszystko wiem, my się dokładnie rozumiemy, tylko 

jedziemy po innym torze. 

 

Burmistrz A. Śliwa na inne parkingi. 

 

Radny Z. Dąbrowski pan jedzie do Warszawy, a ja chcę byd w Sulejówku z niektórymi  radnymi. Na 

terenie, o którym  mówię, to jeszcze stan prawny ulic nie jest uregulowany. Jak można zrobid 

przetarg, jak tam są ulice niewykupione. Jak wyście przetarg zrobili, jak ulice nie są nasze? Ulice 

należą do właścicieli, w ulicach są parkany poodsuwane. Nie ma żadnego zainteresowania. Woziłem 
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pana na rów, trzeba przesunąd parkan 10 m., wykupid teren. My robimy tam kompleksowo 

kanalizację, ale nie zrobimy. Najpierw trzeba kompleksowo uporządkowad teren z ulicami ze 

wszystkim, a potem zrobid przetarg i wejśd, za dwa czy pięd lat czy wcale, no nie wiem. 

 

Burmistrz A. Śliwa z jednej strony mówi pan, żeby tam nie robid, bo parkany stoją, a z drugiej żeby 

budowad. Ja nie rozumiem. Złożyliśmy wniosek, dostał dofinansowanie, na tej podstawie ogłosiliśmy 

przetarg. W żadną ulicę nie wejdziemy bez prawa do dysponowania gruntem Wszystko jest pod 

kontrolą. W poprzedniej kadencji mnóstwo sieci kanalizacyjnej zostało zrobione przez spółkę Eko-

inwestycja na terenach, gdzie miasto nie było właścicielem, ale musiało uzyskad zgodę od właściciela. 

Tak samo jest w tym wniosku. Przetargi są już ogłoszone, jeden rozstrzygnięty, zaraz będą podpisane 

umowy. Wszystko będzie budowane  zgodnie z prawem i przepisami. Nie wiem dlaczego pan podnosi 

ten wątek. Gdybyśmy nie mieli prawa do dysponowania gruntem, to nie dostalibyśmy 

dofinansowania 11 mln zł  z Unii Europejskiej  i nie podpisalibyśmy umowy. 

 

Radny Z. Dąbrowski jeszcze raz panu powtarzam, stan prawny na terenach południowych jest 

nieuregulowany, to teren prywatny i urząd się tym nie interesuje, bo tam deweloperów nie ma. Tam 

gdzie deweloperzy pobudowali, tam jest kanalizacja, woda, drogi i wszystko. Podziały są, ale tereny 

są nieuregulowane. Apeluję do pana panie burmistrzu, aby się pan wziął za to,  zajął się nie figurami 

tylko terenami miejskimi. 

 

Burmistrz A. Śliwa nie mogę tej demagogii słuchad.  Czyli  miasto się tymi terenami nie interesuje 

i dlatego składa wniosek na te tereny za 21 mln zł, pozyskuje 11 mln zł i dokłada własne 10 mln zł, na 

tereny, którymi się  nie interesuje. Niech pan sam siebie posłucha. 

 

Radny Z. Dąbrowski przecież ja jestem tam właścicielem kilku ulic i ode mnie żeście jeszcze nie 

wykupili. To pytam się… Jeżeli przetargi są ogłoszone, to nie mamy wejścia na ten teren. Ja się tym 

zainteresuję i zobaczę jak przetargi zostały porobione. Panie burmistrzu proszę się tym 

zainteresowad, czy jesteśmy właścicielami ulic. Nie jesteśmy.  

 

Burmistrz A. Śliwa miasto reguluje grunty w całym mieście, na Żurawce również. Przecież na pana 

wniosek przejęliśmy tereny od mieszkaoców. Jak pan może mówid, że nie interesujemy się tym 

terenem? Jeżeli nie mielibyśmy prawa do dysponowania terenem, tam gdzie planujemy budowę sieci 

wodociągowej i kanalizacyjnej, to nie dostalibyśmy dofinansowania. To kolejny przykład, że terenem 

się interesujemy i wydajemy mnóstwo pieniędzy żeby go uzbroid. To niesprawiedliwe. 

 

Radna A. Szymulewicz jeżeli mamy tego piasku za dużo, a nie mamy już  Parku Miniatur, niczego nie 

mamy w Sulejówku, to może udałoby się z tego piasku zrobid siatkówkę plażową. Glinianki toną 

w błocie, w sobotę spacerowałam i spotykałam mnóstwo biegaczy, którzy pytali mnie dlaczego 

wstrzymałam się na sesji. Spacerując po Gliniankach stwierdziłam, że jest to teren po pierwsze na 

którym odbywa się fajna imprezka, palenie ogniska, picie piwka, więc już na Facebooku jest, że ci co 

korzystają tam z alkoholu na pewno cieszą się, że paostwo tak zagłosowaliście, a po błocie nie da się 

spacerowad. Nie wiem czego tak bronicie.  My jako miasto nie mamy tyle pieniędzy, żeby to 

zagospodarowad.  Na pewno firma, która ma dużo pieniędzy do Sulejówka nie przyjdzie, bo powiem 

szczerze, jak się patrzy na nasze sesje, jacy tu są radni, jak wypytują to nie wiem czy ktoś, kto ma 

wielkie pieniądze przyjdzie do tego miasta. 
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Przewodniczący Rady D. Dąbrowski nie będę wkraczał w tą tematykę głęboko, ale radni od tego są, 

aby dopytywali, dociekali, rozstrzygali swoje wątpliwości. Tylko, o ile to się da, w krótkim czasie. 

Dlatego zwracałem się do paostwa, aby to rozstrzygnąd. Zapadła taka decyzja rady, jaka zapadła. 

Podchodzę z szacunkiem, chociaż mam inne zdanie. Chciałbym podziękowad przedstawicielom 

fundacji, za to że przedstawili pomysł, wiele razy na spotkaniach odpowiadali na pytania. Mam 

nadzieję, że uda nam się w atrakcyjny sposób zagospodarowad to miejsce, w sposób do 

zaakceptowania przez wszystkich radnych. 

 

Radny T. Małkiewicz wie pani doskonale, że ten teren jest w przeddzieo zmiany, prace już się 

rozpoczęły, będą robione ławeczki i ścieżki, oczywiście na części terenu, bo nie da się całości zrobid na 

raz. Będzie dofinansowanie z NFOŚiGW. Jak spaceruję to też mam buty zabłocone, ale to jest 

przejściowo. 

 

Radny J. Czarnocki pani Aleksandro, droga koleżanko, doskonale pani wie, że mam ciut młodszego 

syna niż pani wiek. W sumie pół roku miał jak się tu sprowadził, a ja troszeczkę dłużej tu mieszkam.  

Do czego zmierzam. Do tego, że Park Glinianki od lat był parkiem z nazwy. Powolutku był 

porządkowany. Robimy zagospodarowanie, ma byd Stacja Polska i Stacja Mazowsze. Czekamy, 

rozstrzygnęliśmy konkurs, materiały są przygotowane, pan burmistrz mówił, że będzie występował 

o dofinansowania do różnych instytucji. Trudno zarzucad, że nic się nie robi. Sprzątamy. Może 

przydałyby się kamery. Niestety mieszkaocy zostawiają to co zostawiają, a jeżeli pada to teren jest 

błotnisty, kiedy chwyci mróz to dobrze się biega. Mam nadzieję, że do tego parku będziemy chodzili 

z przyjemnością i zostanie wykonana ta koncepcja, która jest. Jeżeli zauważyła pani picie alkoholu czy, 

że jest palone ognisko to należy to zgłosid policji, bo jest to zagrożenie, to tak gwoli wyjaśnienia. 

Poprosiłbym wiceburmistrza o przygotowanie informacji jaka kara będzie naliczona firmie, która 

buduje odwodnienie w części Szkopówki z przejściem pod Al. Piłsudskiego do Sobieskiego do 

zbiorników retencyjnych. Firma miała to skooczyd w ubiegłym roku, różne problemy miała, za 

przekroczenie terminu należą się kary. Prosiłbym o przedstawienie jaka kara zostanie naliczona za 

przekroczenie terminu. 

 

Radna A. Szymulewicz panie przewodniczący bardzo to mi się nie podoba, bo wstawiłam 

mieszkaocom, bo bardzo dużo mieszkaoców prosiło, aby poinformowad ich jak przejdzie głosowanie  

nad Parkiem Miniatur, więc wstawiłam, nie napisałam nazwisk, kto głosował za, tylko napisałam 7 za, 

8 przeciw.  Dlaczego pan Zenon mówi, że … forum ma ok. 5 000 mieszkaoców, dlaczego on mówi na 

mieszkaoców, że to są głupi ludzie? To są ludzie mieszkający w Sulejówku. Ja jestem mieszkaocem 

Sulejówka i nie życzę sobie, żeby ktoś mówił, że jestem głupia, że na ten temat wypowiadam się, 

pomagam ludziom.  

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski każdy radny zabiera głos według zgłoszeo, tak udzielam głosu 

radnym. Nie widzę czy ktoś coś pisze, czy robi coś innego. Jeżeli chodzi o staż czy wiek, to uważam, że 

młodośd przeplata się z doświadczeniem i to jest bardzo cenne dla naszego miasta. Na tym terenie  

najpierw była cegielnia, później powstał Park Glinianki. Mieszkaocy, którzy tam biegają angażują się  

i dbają o porządek w okolicach stawu Kozak, to nie jest tak, że tam są tylko zakrapiane imprezy. 

Mieszkaocy dbają w ramach swoich możliwości, czasem wycinają krzewy i wyczekują kiedy teren 

zostanie zagospodarowany, bo w takim stanie, w jakim jest teraz, to jest on daleki od oczekiwao, ale 
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perspektywy są bardzo obiecujące, bo rozpoczęła się budowa zbiorników podziemnych, wkrótce 

rozpocznie się budowa zbiornika otwartego, przebudowa zbiornika Kozak. Nie zauważyłem, aby ktoś 

z obecnych był przeciwny zagospodarowaniu tego terenu, tylko z różnych przyczyn, akurat ta 

propozycja nie została przyjęta. No cóż, należy odnieśd się do niej z szacunkiem i dalej zabiegad 

o zagospodarowanie tego terenu. 

 

Wiceburmistrz R. Górniak, jeżeli chodzi o kary to udzielimy odpowiedzi na piśmie.  Natomiast jeżeli 

chodzi o coraz częściej poruszane kwestie polityki informacyjnej miasta i portalu Facebook, to ja jako 

prowadzący  staram się prowadzid ten portal jak najbardziej obiektywnie, nie słyszałem jeszcze słów 

krytyki, że jest jakaś stronniczośd, jeżeli chodzi o posty Miasta Sulejówek, swoje opinie wygłaszam 

jako ja – zastępca burmistrza. Profilu miasta nie można wykorzystywad, aby przemycad jakieś swoje 

indywidualne interesy. Mogę paostwu powiedzied, że dalej  będę ten portal tak prowadził, jeżeli 

będzie mi dane tu jeszcze pracowad. W związku z zamieszaniem z Parkiem Miniatur na pewno 

zamieszczę informację podsumowującą ten temat i wyniki głosowania imiennego, radni będą 

wymienieni z imienia i nazwiska i to jak głosowali. Nie będę w stanie odpowiedzied dlaczego rada była 

przeciw, bo nie usłyszałem na żadnej komisji ani sesji dlaczego rada jest przeciw, a taki wniosek będę 

musiał sformułowad. Mieszkaocy na Facebooku są zszokowani i pytają się dlaczego. Więc nie zdziwcie 

się paostwo, że tak będzie sformułowana sprawa w tym jutrzejszym poście. 

 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski głosowanie było imienne, taka była decyzja rady i należy ją 

uszanowad. 

 

Radny T. Małkiewicz Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, czy my jako Rada upoważnialiśmy 

Pana Burmistrza Górniaka do występowania w imieniu Rady tam na Facebooku, publikowania jakichś 

treści? Dlaczego Pan Burmistrz chce za nas zamieszczad tam jakieś opinie, wypowiadad się? Kto 

upoważnił Pana Burmistrza do tego? 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski nie wszystkie posty są mi znane, kilka razy zajrzałem na 

Facebooka na fora. Nie dostrzegam w tych wypowiedziach, które są mi znane, żeby tam ktoś się 

wypowiadał w imieniu rady. To co zauważyłem to, to że pan burmistrz wypowiada się w swoim 

imieniu jako burmistrz. Jeśli oczywiście ktoś zabiera głos i wypowiada się w imieniu rady, to proszę o 

sygnał, bo tak nie powinno byd.  

Radna M. Lubecka rozmawiajmy kulturalnie, przed sekundą ten ton protekcjonalny pana radnego 

Czarnockiego jest nie do przyjęcia. W sprawie Parku Miniatur, to wydaje mi się, że ośmiu radnych po 

prostu nie odważyło się podjąd tego ryzyka. Było pewne ryzyko, ale nie było ono tak duże. 

Radny J. Czarnocki nie chciałem obrazid w żaden sposób pani Aleksandry, bo bardzo ją szanuję. Jeśli 

uraziłem, to przepraszam. Ja ze swoimi dziedmi chodziłem do tego parku i on był w gorszym stanie. 

Moja wypowiedź szła w kierunku, że park się zmienia i będę bronił tej części miasta. Nie będę 

ryzykował w sprawie tego parku. Sam zbierałem śmieci z koleżankami i kolegami, porządkowaliśmy. 

Wiem jacy nasi mieszkaocy są, trudno, są jacy są, ale muszą się nauczyd, że mają pojemniki i trzeba 

tam wrzucad śmieci, a nie wynosid na Glinianki. Tak, ten kierunek. W tym kierunku była ta 

wypowiedź, a nie, że jest tam błoto. Tam nie ma ścieżek wysypanych albo asfaltowych. Tak, jak jest 

pogoda, jest sucho, to tam jest fajnie. Jak pada, to niestety. 



Strona 21 z 22 
 

Radny D. Galioski chciałbym skierowad swoją wypowiedź do wiceburmistrza Remigiusza Górniaka. 

4 stycznia br., podobnie jak m.in. ja, uczestniczył pan w spotkaniu z przedstawicielem fundacji i nie 

powiedział pan prawdy o tym, że nie usłyszeliśmy właśnie tam wielu rzeczy, które nas ugruntowały 

w tym, że jesteśmy przeciw. Ja sam zabrałem tam głos i jeśli prześledzi pan nagranie z tego spotkania, 

to dostrzeże pan tam wypowiedzi przedstawiciela fundacji, które nas ugruntowały w tym, jak w dniu 

dzisiejszym głosowaliśmy – było przynajmniej pięd takich rzeczy. I to nie będzie taka prawda, o której 

pan mówi i którą chciałby pan zamieścid. Wie pan, że są trzy prawdy. 

Wiceburmistrz R. Górniak nie chcę tutaj oceniad paostwa decyzji. Natomiast nie chcę już wracad do 

tej komisji, na której byłem. Poza pytaniami, na które lepiej lub gorzej pan Kunach odpowiadał, nie 

było żadnego momentu, że na jaw wyszło cokolwiek – co w mojej ocenie -  mogłoby spowodowad, że 

radni powzięli jakieś informacje, że coś jest nie tak i  że to mogłoby się nie udad. Stało się, nie ma co 

do tego wracad. My na pewno dalej będziemy szukad szans na rozwój miasta. My się nie poddamy, ci 

z paostwa radnych, którzy liczą na to, że się poddamy, to się przeliczą, bo będziemy mieli nawet 

jeszcze więcej motywacji. Chcemy szukad nowych pomysłów na rozwój miasta. Dzisiejsza decyzja 

z perspektywy rozwoju miasta jest dramatyczna, bo tracimy naprawdę olbrzymią szansę na coś, 

czego nikt jeszcze nie ma na Mazowszu. Ale trudno, to jest decyzja rady, która odpowiada za swoje 

decyzje, a my za swoje. 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski dziękuję za to zaangażowanie, aby nasze miasto wyglądało coraz 

piękniej. Radzie życzę, aby rozstrzygnięcia tych propozycji, które przygotowują dla nas panowie 

burmistrzowie były jak najlepszymi rozwiązaniami dla naszego miasta. 

Radny D. Galioski chyba dramatycznym byłoby dla Sulejówka podpisanie umowy z fundacją, która 

nie jest właścicielem miniatur, chociażby to i szereg innych rzeczy, które wypłynęły z ust osoby, która 

reprezentowała fundację. Myślę, że pan burmistrz w swoich informacjach też zamieści te sprawy, 

które na dzieo dzisiejszy są dla pana niewygodne. 

Burmistrz A. Śliwa przed chwilą pan Dariusz Galioski zarzucił manipulowanie informacjami panu 

wiceburmistrzowi Górniakowi, a teraz sam taką manipulację informacjami uprawiał. Na tej komisji, 

na której dowiedzieliście się, że właścicielem miniatur nie jest fundacja, ale spółka o tej samej nazwie, 

ja to wyraźnie powiedziałem, że na dzieo dzisiejszy nie jest to dla mnie istotne, ale  na pewno jeśli 

uchwała zostanie podjęta, to podpiszę umowę z fundacją tylko wtedy, gdy stanie się ona 

właścicielem miniatur i Pan Rafał Kunach mówił, że prace są w toku i fundacja będzie właścicielką 

miniatur.  

Radna H. Wysocka ale nie dostał pan tej szansy i padło wszystko. Tu jest problem. 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski to posiedzenie było nagrywane i można odsłuchad te 

wypowiedzi, które tam padały. 

Radny J. Czarnocki z tego co pamiętam, to Spółka Park Miniatur nie składała żadnych sprawozdao 

w KRS-ie. Nie znalazłem takiej informacji, że spółka jest właścicielem miniatur. 

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski decyzja w tej sprawie została już podjęta przez radę. 

Rozstrzygnięcia zapadły. Co będzie dalej ciężko mi powiedzied. W tym temacie decyzja została 

podjęta poprzez niepodjęcie projektu uchwały. 
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Ad. 13 

Wolne wnioski, oświadczenia i informacje różne. 

 

Radny P. Bielioski dziękuję za przygotowanie tak wspaniałej imprezy jaka miała miejsce w Sylwestra 

na naszym targowisku. Była to bardzo fajna impreza, bezpieczna, wszyscy mogli się pobawid, ja sam 

byłem tam z dziedmi. Dziękuję bardzo. 

Burmistrz A. Śliwa ja dziękuję pracownikom urzędu za przygotowanie tej imprezy, a w szczególności 

pani Annie Rosie, oraz pani M. Wysokioskiej, która była dla niej wsparciem i wszystkim 

zaangażowanym w przedsięwzięcie pracownikom urzędu.  

Przewodniczący Rady D. Dąbrowski zamknął obrady XLIX sesję Rady Miasta Sulejówek 

Ad. 14 

Zamknięcie obrad  XLIX  sesji. 

 

1. Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta  o godz. 20.30 zamknął obrady 

XLIX sesji Rady Miasta Sulejówek. Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się na nagraniu  z XLIX  

sesji Rady Miasta dostępnym do odsłuchania w Biurze Rady.  

2.  

 

               Protokół sporządziła:                                          Obradom przewodniczył: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


